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Zápis z jednání předsednictva UNO_04 

 

pro členy předsednictva, 

 pracovníky UNO, zástupce sekcí 

Ing. Marek Podlaha – předseda UNO 

 

ZÁPIS 
ze 4. zasedání předsednictva UNO 

 

Datum: 2. srpna  2010 
Čas:  od 14 hod. jednání předsednictva UNO 

Místo:  Krajský ú řad - zasedací místnost č. 320 
  tel: 737 470 824, Mgr. Vystrčilová 

 

Program zasedání 

1. Prezentace spolupráce mezi NO a Krajským úřadem – p. Haken 

 
Přítomni:  dle prezenční listiny 
 

Pan Podlaha uvítal všechny přítomné, konstatoval, že jsme usnášení schopní a zahájil jednání.  

 
K bodu 1. - Prezentace spolupráce mezi NO a Krajským úřadem – p. Haken 
 

Hostem dnešního jednání byl pan Bc. Roman Haken, který na úvod rozdal přítomným členům 
předsednictva připravenou prezentaci „Partnerství-opravdové nebo formální?“ – viz příloha 1 
 

Pan Haken úvodem řekl, že není podstatné, jestli bude smlouva s Olomouckým krajem a 
neziskovými organizacemi uzavřena, není to nutné. Zatím bylo provedeno jen 6 výjezdů do krajů 
ČR, asi 31 lidí se snažilo v této prezentaci představit možné příklady dobré praxe a nějakou formou 
standardizovat spolupráci krajských samospráv s neziskovými organizacemi. 
Pan Podlaha konstatoval, že ví, že smlouva nebo něco podobného se uzavřít musí (nařízení od p. 
Haška). 
Pan Rudolf řekl, že nepovažuje ze strany pan Hakena jednání za korektní, jelikož přichází až po 
termínech, kdy měly být „smlouvy“ podepsány i v ostatních krajích, první jednání s OK a zástupci 
UNO proběhlo první týden v červnu u paní náměstkyně Kubjátové. 
Pan Podlaha – UNO má svého zástupce ve výborech pro regiony – p. Keprta, o tom se zmínila paní 
náměstkyně na sněmu UNO, poté jsme se snažili o schůzku, která proběhla až v květnu 2010. 
Pan Haken – už se nemusí spěchat, když se do teď nic nestalo. 

Pan Kropáč – diskuse k bodu Partnerství – položil otázku jaká procentuální výseč lidí je myšlena na 
školení či seznámení se s neziskovým sektorem? 
Pan Haken - je to na dobrovolnosti, nikoho nelze nutit, ani nařídit účast 

Pan Rudolf pokládá otázku – proč se na nás p. Haken neobrátil jako mezi prvními, když moc dobře 
ví, že tady fungujeme, spolupráce s krajem je dobrá, tak proč jako mezi posledními? 
Pan Haken – odpovídá, že neví, že ještě nejsou kontaktovány min. další 4 kraje (vyjmenuje je a pan 
Rudolf značí do tabulky) 
Pan Podlaha – příklady dobré praxe mohou jistě pomoci v ostatních krajích, jaká je ale přidaná 
hodnota z takto uzavřených „smluv“ 
Pan Rudolf – konstatuje, že vidí zásadní pochybení na straně pana Hakena a RV výborů pro 
regiony, že nebylo přímo informováno v našem kraji UNO. 
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Pan Haken – mezi asociací NNO ČR a mezi asociacemi krajů vzniklo „memorandum“ 

Pan Rudolf – vyjmenoval některé z bodů z prezentace, které nyní už víme, že nefungují nebo se 
neosvědčili. 
Pan Podlaha – bude informovat paní nám. Kubjátovou o schůzce a o výhradách UNO a zeptá se jí, 
zda Kraj má o podpis zájem a jedině v tom případě bychom „memorandum“začali řešit 
 

 

Jednání ukončil p. Podlaha v 16:00 hod. a poděkoval všem přítomným za účast a popřál všem hezký 
zbytek léta. 
 

Další termín jednání předsednictva UNO je stanoven na čtvrtek 2. září 2010 od 16 hod na KÚ 
č. 320, od 15 hodin schůzka s PN. 
 
 
 
 
Ing. Marek Podlaha 


